
Z Á P I S N I C A

                           zo 7.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Štiavniku, 
konaného dňa 06.11. 2023

Miesto konania :  Zasadačka Obecného úradu Štiavnik

Prítomní:
Starosta obce – Ing. Štefan Vároš
Poslanci  Obecného  zastupiteľstva  – Mgr.  Mária  Belková,  Katarína  Bobríková,   Štefan 
Bočinec,  Štefan  Fajbík,  Bc.  Jozef  Glonek,  Štefan  Harvanec,   Bc.  Jaroslav  Kuciak,  Mgr. 
Michal Kuciak, MBA, Dušan Mišejka, Milan Mišutka,  Miroslav Vároš 
Zapisovateľka – Ing. Silvia Parčišová

1. Otvorenie  zasadnutia   OZ  

Starosta  obce  Štiavnik,  Ing.  Štefan  Vároš   privítal  všetkých  prítomných  a otvoril  toto 
mimoriadne  zasadnutie  Obecného  zastupiteľstva.   Konštatoval,   že  je   ZASADNUTIE 
v zmysle  §  2  ods.  2,  zákona  č.  369/1990  Z.z.  o obecnom  zriadení  v znení  neskorších 
predpisov   UZNÁŠANIA  SCHOPNÉ, nakoľko  sú prítomní všetci jedenásti poslanci.     

2  .   Určenie zapisovateľky a     overovateľov zápisnice  

Starosta  obce   určil   zapisovateľku  p.  Ing.  Silviu  Parčišovú  a  overovateľov  zápisnice 
poslancov - pána Dušana Mišejku  a Bc. Jaroslava Kuciaka. 

3a.  Schválenie  programu v pozvánke
(viď príloha)

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku schválilo   program  7.   zasadnutia  OZ  v Štiavniku 
v zmysle predloženého návrhu v pozvánke. 

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

3b.   Schválenie zmien v     programe  

Starosta  obce  navrhol  zaradiť  do  programu  zasadnutia  OZ  určenie  formy  zabezpečenia 
prípadnej budúcej pohľadávky Poskytovateľa na projekt Zvýšenie kapacity  Materskej školy 
v obci Štiavnik,  do bodu Rôzne zaradiť ponuku od Zirek group, s.r.o. na knihy, stanovisko 
HK obce a schválenie obstarania úveru a žiadosť  firmy Wood Energy o schválenie Zmluvy 
o budúcej zmluve.



Obecné  zastupiteľstvo  v Štiavniku    schválilo   doplnenie  do  programu 7.  zasadnutia  OZ 
v Štiavniku :

- Doplnenie  bodu  „Určenie  formy  zabezpečenia  prípadnej  budúcej  pohľadávky 
Poskytovateľa  zo  Zmluvy  o poskytnutí  NFP  vo  forme  vlastnej  blankozmenky  pre 
Poskytovateľa  Ministerstvo  investícií,  regionálneho  rozvoja  a informatizácie  SR, 
Bratislava  v zastúpení  Žilinský  samosprávny  kraj,  Žilina,  pre  projekt  s názvom 
Zvýšenie kapacity materskej školy v obci Štiavnik  a poverenie starostu obce podpísať 
Zmluvu  o vyplňovacom  práve  k blankozmenke  a vlastnú  blankozmenku  na 
zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky. 

- Doplnenie bodu  Rôzne, v ktorom bude  ponuka od firmy Zirek group, s.r.o. na knihy 
Poznávací atlas regiónu Žilina a okolie, stanovisko HK obce a schválenie obstarania 
úveru a žiadosť firmy Wood Energy o schválenie Zmluvy o budúcej zmluve. 

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

3c.  Schválenie  upraveného programu zasadnutia OZ

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  schválilo   upravený  program  7.   zasadnutia  OZ 
v Štiavniku:

1.    Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 
2.    Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice
3.    Schválenie programu zasadnutia OZ
4.    Určenie formy zabezpečenia prípadnej budúcej pohľadávky Poskytovateľa zo 
        Zmluvy o poskytnutí NFP vo forme vlastnej blankozmenky pre Poskytovateľa –  
        MŽP SR, Bratislava, v zastúpení SAŽP, Banská Bystrica, pre projekt s názvom 
        Mechanicko-biologická úprava ZKO v obci Štiavnik  a poverenie starostu obce 
        podpísať Zmluvu o vyplňovacom práve k blankozmenke a vlastnú blankozmenku 
        na zabezpečenie prípadnej budúce pohľadávky. 
5.     Určenie formy zabezpečenia prípadnej budúcej pohľadávky Poskytovateľa zo Zmluvy  
        o poskytnutí NFP vo forme vlastnej blankozmenky pre Poskytovateľa Ministerstvo 
        investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR, Bratislava v zastúpení Žilinský 
        samosprávny kraj, Žilina, pre projekt s názvom Zvýšenie kapacity materskej školy v obci 
        Štiavnik  a poverenie starostu obce podpísať Zmluvu o vyplňovacom práve 
        k blankozmenke  a vlastnú  blankozmenku  na  zabezpečenie  prípadnej  budúcej 
pohľadávky. 
6.     Opätovná žiadosť o zámenu nehnuteľností od firmy Coop Jednota Žilina, s.d.
7.     Rôzne

- ponuka od firmy Zirek group, s.r.o. na knihy Poznávací atlas regiónu Žilina a okolie,
- stanovisko HK obce   a   schválenie obstarania úveru,
- žiadosť firmy Wood Energy o schválenie Zmluvy o budúcej zmluve.

8.     Záver

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0



4.   Určenie    formy  zabezpečenia  prípadnej  budúcej  pohľadávky   
Poskytovateľa, pre projekt M-B úprava ZKO

Starosta obce poslancom vysvetlil, že dňa 31.10. 2023 prišla na obec zo Slovenskej agentúry 
životného  prostredia  výzva  na  určenie  formy  zabezpečenia  pohľadávky  na  projekt 
Mechanicko-biologická úprava ZKO do 10 dní od doručenia predmetnej výzvy. Obec sa môže 
rozhodnúť, či zvolí formu zriadenia záložného práva alebo vlastnej blankozmenky. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo  

v súlade  so  Zmluvou  o poskytnutí  NFP č.  OPKZP-PO1-SC111-2019-58/01  zo  dňa  12.12. 
2022, účinnej dňa 16.12. 2022 a čl. 13 ods. 1 Zabezpečenie pohľadávky a poistenie majetku 
Prílohy  č.  1  Zmluvy  o poskytnutí  NFP  „Všeobecné  podmienky  k Zmluve  o  poskytnutí 
nenávratného  finančného  príspevku“,  zabezpečenie  prípadnej   budúcej  pohľadávky 
Poskytovateľa  zo  Zmluvy  o poskytnutí  NFP  vo  forme  vlastnej  blankozmenky  pre 
Poskytovateľa –  Ministerstvo životného prostredia SR, Námestie Ľudovíta Štúra 1, 812 35 
Bratislava,  v zastúpení  Slovenská  agentúra  životného  prostredia,  Tajovského  28,  975  90 
Banská Bystrica, IČO: 00626031 (poštová adresa:  Slovenská agentúra Životného prostredia, 
Sekcia fondov EÚ, Karloveská 2, 841 04  Bratislava 4)  pre projekt s názvom  Mechanicko-
biologická úprava Zmesového komunálneho odpadu v obci Štiavnik,  kód projektu v ITMS 
2014+:  310011BXX8,

B. poverilo 
starostu  obce   podpísať  Zmluvu  o vyplňovacom  práve  k blankozmenke  a vlastnú 
blankozmenku  na zabezpečenie prípadnej budúce pohľadávky Poskytovateľa podľa Zmluvy 
o poskytnutí NFP. 

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

5.  U  rčenie    formy  zabezpečenia  prípadnej  budúcej  pohľadávky   
Poskytovateľa, pre projekt Zvýšenie kapacity MŠ v     obci Štiavnik  

Hoci zo Žilinského samosprávneho kraja výzva na určenie formy zabezpečenia pohľadávky 
na projekt Zvýšenie kapacity Materskej školy v obci Štiavnik  ešte neprišla, starosta obce pre 
istotu navrhol, aby ju poslanci OZ schválili, nakoľko v každej Zmluve o NFP je spomenutá 
povinnosť určenia formy zabezpečenia pohľadávky a až potom riadiaci orgán určí, či ju bude 
vyžadovať alebo nie. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo 
v súlade so Zmluvou o poskytnutí NFP č. IROP-Z-302021BKB3-221-67  zo dňa  21.07. 2022, 
účinnej dňa               a čl. 13 ods. 1 Zabezpečenie pohľadávky a poistenie majetku Prílohy č. 1 
Zmluvy  o  poskytnutí  NFP  „Všeobecné  podmienky  k  Zmluve  o  poskytnutí  nenávratného 
finančného  príspevku“,  zabezpečenie  prípadnej   budúcej  pohľadávky  Poskytovateľa  zo 
Zmluvy o poskytnutí NFP vo forme vlastnej blankozmenky pre Poskytovateľa –  Ministerstvo 



investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR, Štefánikova 882/15, 811 05   Bratislava 
– mestská časť Staré Mesto, v zastúpení Žilinský samosprávny kraj, Komenského 48, 011 09 
Žilina,   IČO: 37808427  pre projekt s názvom  Zvýšenie kapacity materskej školy v obci 
Štiavnik, kód projektu v ITMS 2014+:  302021BKB3,

B. poverilo 
starostu  obce   podpísať  Zmluvu  o  vyplňovacom  práve  k  blankozmenke  a  vlastnú 
blankozmenku  na zabezpečenie prípadnej budúce pohľadávky Poskytovateľa podľa Zmluvy 
o poskytnutí NFP.

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

6.   Opätovná žiadosť  o  zámenu nehnuteľností  od  firmy COOP Jednota 
Žilina, s.d.

Starosta obce predložil  poslancom OZ opätovnú žiadosť firmy COOP Jednota Žilina,  s.d. 
o zámenu nehnuteľností vo vlastníctve obce – budovy, v ktorej vykonáva činnosť Súkromné 
centrum  voľného  času   (SCVČ,   súp.č.  180)  a terasy  pred  touto  budovou   a stavieb  vo 
vlastníctve COOP Jednota Žilina, s.d. – stavby pohostinstva a skladu (súp.č. 1322) a terasy 
pred pohostinstvom. Už sa stretol s Mgr. Máriou Prílepkovou, aby sa vyjadrila k možnosti 
vykonávať činnosť SCVČ v týchto priestoroch. Chýbajú tam sociálne zariadenia, ale tie by 
mohla vybudovať COOP Jednota Žilina,  s.d.  na vlastné náklady.  Požiadal  poslancov,  aby 
predmetnú žiadosť zvážili, zamysleli sa nad ňou, nakoľko predavačky to nemajú ľahké, sú 
vystavované nepriaznivému počasiu, keď potrebujú ísť do vzdialenejšieho skladu. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku zobralo  na  vedomie   žiadosť   firmy  COOP  Jednota 
Žilina,  spotrebné  družstvo,  Predmestská  71,  010  83   Žilina   o zámenu  nehnuteľností  – 
priestorov v budovách súp.č. 180 a súp.č. 1322 v obci Štiavnik.  

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

7.   Rôzne
Ponuka Zirek group, s.r.o. na knihy Poznávací atlas regiónu

Starosta  obce  prítomným  vysvetlil,   že  riaditeľ  Základnej  školy  by  uvítal  túto  knihu  na 
spestrenie výučby pre šiestakov.  O Štiavniku by tam mali byť napísané dve strany. Navrhuje, 
aby obec objednala cca 70 výtlačkov. 
Poslankyňa Mgr. Mária Belková navrhla, že by sa aj Základná škola mohla spolupodieľať na 
ich zaplatení. 
Poslanec Mgr. Michal Kuciak, MBA  pripomenul, že keď obec objedná 70 výtlačkov, nemusí 
to stačiť aj pre ďalších šiestakov, môže sa stať, že detí bude v nasledujúcich rokoch viac. 
Nakoľko poslanci nemali k dispozícii vzor knihy, dohodli sa, že sa rozhodnú až keď si knihu 
preštudujú.  



Stanovisko HK obce a schválenie obstarania úveru
(viď prílohy)

HK obce,  Bc.  Jozefína  Šipková sa nemohla  zúčastniť  zasadnutia  OZ,  takže  starosta  obce 
zúčastnených oboznámil  s jej  písomným stanoviskom, v ktorom konštatovala,  že v prípade 
prijatia  úveru  budú  splnené  podmienky  uvedené  v  §  17  ods.  6  písm.  a)  a b)  zákona  č. 
583/2004  Z.z.  o rozpočtových  pravidlách  územnej  samosprávy  a o zmene  a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  zobralo  na  vedomie   písomné stanovisko  hlavného 
kontrolóra obce Štiavnik k dodržaniu podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania. 

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

Starosta  obce  poslancom  vysvetlil,  že  pri  obidvoch  projektoch  –  Mechanicko-biologická 
úprava ZKO aj Zvýšenie kapacity  Materskej  školy  musí obec faktúry za tovary a služby 
uhradiť  dodávateľom  do  konca  tohto  roka,  inak  by  boli  neoprávnenými  výdavkami. 
Pripomenul  im,  že  obec  musela  opakovať  verejné  obstarávanie  na  kontajnery  a bude  ho 
posielať na  kontrolu, takže nestíhame do 20.11. podať žiadosť o platbu.  Obec bude musieť 
zaplatiť faktúru od dodávateľa zo svojich finančných prostriedkov, taktiež aj druhú faktúru do 
VK-SOK  na  stavbu  materskej  školy  a na  začiatku  budúceho  roka  žiadať  o refundáciu. 
Poslancov informoval o situácii na bankových účtoch obce a tí súhlasili s obstaraním úveru vo 
výške 500 000 eur.  

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku 

A. schválilo,
 

1) aby starosta obce podpísal predložený návrh vyhlásenia Obchodnej verejnej súťaže o 
najvhodnejší  návrh  na  uzavretie  zmluvy  o  úvere  na  prijatie  návratných  zdrojov 
financovania – úveru vo výške 500 000,- EUR (slovom: päťstotisíc euro), 

2) s lehotou splatnosti úveru najneskôr do 31.12.2024,
3) z úveru budú financované nasledovné kapitálové investície:

a. Zvýšenie kapacity Materskej školy v obci Štiavnik
b. Mechanicko-biologická  úprava  zmesových  komunálnych  odpadov  v obci 

Štiavnik

B. splnomocnilo 
starostu  obce,  Ing.  Štefana  Vároša   výberom  financujúcej  inštitúcie,  na  dojednanie 
ostatných podmienok zmluvnej dokumentácie týkajúcej sa úveru neuvedených v časti A 
tohto uznesenia a  na podpísanie úverovej  zmluvy,  príslušných zabezpečovacích zmlúv 
a ostatnej súvisiacej dokumentácie vrátane realizácie načerpania Úveru.



HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

Žiadosť  o schválenie   Zmluvy   o budúcej  zmluve  od  firmy  WOOD 
ENERGY, s.r.o. 

Starosta  obce  poslancov  informoval,  že  spoločnosť  WOOD  ENERGY,  s.r.o.  predkladá 
žiadosť o schválenie Zmluvy o budúcej zmluve na prenájom prekládkovej stanice na zmesový 
komunálny odpad v objekte Zberného dvora Štiavnik. Ak by firma vyhrala verejnú obchodnú 
súťaž,  vozila  by  k nám  odpad  z mesta  Púchov.   Upozornil,  že  platnosť  zákona  na 
dotrieďovanie odpadu sa už nebude predlžovať.  Jednou z podmienok verejného obstarávania 
je  dodržanie  vzdialenosti  pri  preprave odpadu do 45 km. Na skládku odpadov Turzovka-
Semeteš  je  to  ďalej,  preto  musí  mať  táto  spoločnosť  zabezpečenú  prekládkovú  stanicu. 
Množstvo prekladaných odpadov by bolo do 5 000 ton za rok. 
Poslanec Bc. Jaroslav Kuciak sa opýtal, čo by z toho mala obec. Starosta obce odpovedal, že 
obec  spolupracuje  so  spoločnosťou  WOOD  ENERGY,  s.r.o.,  samozrejme  by  požadoval 
stabilizáciu ceny skládkovania, nezanedbateľnou výhodou sú aj finančné prostriedky, ktoré by 
obec získala z prenájmu. 
Poslanec  Štefan Bočinec má obavy, aby sa nevyskytli  nepredvídateľné  okolnosti  a odpad, 
ktorý nám sem dovezú, ostane tu. 
Poslanec Mgr. Michal Kuciak, MBA upozornil  na už teraz preťaženú infraštruktúru okolo 
pána Harvanca smerom na Zberný dvor. Ak si poslanci spomínajú, pred časom riešili petíciu 
od občanov požadujúcich zriadenie jednosmernej ulice. Už teraz im prekáža prejazd veľkých 
vozidiel, ktoré smerujú do stavebnín.  Opýtal sa, či vedie obec evidenciu, koľko odpadu sme 
vyzbierali za tento rok. Starosta obce odpovedal, že niečo pod 700 ton, snažíme sa eliminovať 
smeti z domácností, ale veľkoobjemový odpad (nábytok atď.) sa stále produkuje vo veľkom 
množstve. 
Poslanec Dušan Mišejka taktiež výslovne nesúhlasí s tým, aby bol k nám vozený cudzí odpad 
v množstve 5 000 ton ročne, iba ak v prípade, že by na oplátku zadarmo uskladnili náš odpad. 
Tiež navrhuje, aby sme my pomohli okolitým obciam a vozili sme odpad vlastnými autami.  

Poslanec Bc. Jozef Glonek namietol, že jazdiť po ceste nikomu nemôžeme zakázať. V návrhu 
Územného plánu obce bol riešený obchvat,  nakoľko boli  občania proti  nemu, z územného 
plánu bude  vyňatý. Súhlasí so starostom obce, že z tohto prenájmu bude mať obec určité 
benefity. 
Poslanec Mgr. Michal Kuciak, MBA  v predloženej žiadosti nevidí žiadne benefity, je tam 
spomenuté  iba  množstvo odpadu za rok, pričom chcú nájomnú zmluvu na 4 roky,  nie je 
možné hlasovať o tom, či je to pre nás výhodné alebo nie,  chýbajú  bližšie informácie. 

Poslanec  Milan  Mišutka  sa  opýtal,  prečo  si  spoločnosť  neprenajme  nejaký  pozemok  pri 
Starovci, bolo by to ďalej od rodinných domov. 
Poslankyňa Mgr. Mária Belková sa opýtala, koľko ton odpadu odvezie ich auto. Starosta obce 
odpovedal, že asi 16 ton, čiže za deň by po ceste prešli 3 autá. 

Poslanec Štefan Harvanec pripomenul, že keď bude mať obec postavenú linku na triedenie 
odpadu, môžeme tiež pribrať ďalšie obce, treba si to dobre premyslieť. 
Starosta obce poslancom navrhol, aby sa rozhodli, či sa priklonia k možnosti prenájmu alebo 
nie, a pouvažovali nad tým z viacerých pohľadov. 
 



Návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
schvaľuje

aby starosta obce informoval firmu WOOD ENERGY, s.r.o., že poslanci OZ zaujali kladné 
stanovisko k budúcemu prenájmu prekládkovej stanice v objekte Zberného dvora Štiavnik. 

Prítomní poslanci OZ:  
Mgr. Mária Belková, Katarína Bobríková,  Štefan Bočinec, Štefan Fajbík, Bc. Jozef Glonek, 
Štefan Harvanec, Bc. Jaroslav Kuciak, Mgr. Michal Kuciak, MBA,  Dušan Mišejka, Milan 
Mišutka,  Miroslav Vároš 
HLASOVANIE:
ZA: Bc. Jozef Glonek
PROTI: 
ZDRŽAL SA: Mgr.  Mária  Belková,  Katarína  Bobríková,   Štefan Bočinec,  Štefan  Fajbík, 
Štefan Harvanec, Bc. Jaroslav Kuciak, Mgr. Michal Kuciak, MBA,  Dušan Mišejka, Milan 
Mišutka,  Miroslav Vároš 
NEHLASOVAL:

Uznesenie nebolo prijaté.

Návrhy poslancov OZ

Poslanec Štefan Harvanec upozornil na to, že občania sa pýtajú, aký systém platenia za odpad 
bude budúci rok, či budeme pokračovať so žetónmi. 

Poslanec Miroslav Vároš pripomenul starostovi obce, že mu prednedávnom spomínal plnú 
priekopu okolo pána Jozefa Vároša, voda tečie po hlavnej ceste cca 100 metrov od obory 
danielov až po pána Kamila Rumana. Podľa jeho názoru je potrebné napísať na Slovenskú 
správu ciest, lebo dosť poškodzuje okraj cesty a v prípade jej zamrznutiu na ceste tam môže 
dôjsť k dopravným nehodám a ohrozeniu na životoch, zdraví a majetku občanov. 

Poslanec Dušan Mišejka upozornil na hroziace jarné záplavy, nakoľko potok u Osmajovcov 
je do troch štvrtín naplnený, zákruta je zas zanesená, rovno pod zákrutou stojí rodinný dom 
pani Rakovanovej a ten povodne nevydrží.  Poslanec Miroslav Vároš sa opýtal, prečo obec 
nenapíše  na  Povodie  Váhu,  aby  túto  situáciu  riešili   a ak  ju  nebudú  riešiť,  písať  ďalšie 
urgencie,  prípadne zavolať televíziu.   Podľa starostu obce je toto zbytočné,  nakoľko tieto 
orgány sa viac boja ľudí ako obce, je potrebné, aby sa im sťažovali priamo občania.

Poslankyňa Katarína  Bobríková sa opýtala,  kedy sa vyriešia  záplavy pri  novostavbe syna 
Róberta Palku. Starosta obce odpovedal, že tam pošle báger a zamestnanci obce to urobia v čo 
najkratšej dobe.

Poslanci Mgr. Michal Kuciak, MBA a Miroslav Vároš sa zaujímali o to, kedy sa bude riešiť 
rozpočet na rok 2024?  Predsedkyňa finančnej komisie, Mgr. Mária Belková sa vyjadrila, že 
možno  koncom novembra  budú  už  známe  čísla  a stretnú  sa  všetci  poslanci  na  finančnej 
komisii.



Poslanec Bc. Jozef Glonek pripomenul, že treba znovu nastaviť verejné osvetlenie, nakoľko 
niekde svietia svetlá  cez deň a inde večer nesvietia.  Starosta obce odpovedal,  že obec má 
problémy so starými, hrdzavými  izolátormi, ktoré sa priebežne menia a tiež s prerostenými 
konármi v blízkosti vedenia verejného osvetlenia.  Spolu s poslancom Štefanom Harvancom 
vysvetlil, že keď fúka, samé sa prestavujú, batéria sa vybije, hodiny sa vynulujú a potom sú 
pomýlené. Treba mu len zavolať a on tam pošle elektrikárov. 

Predseda  stavebnej  komisie   Bc.  Jozef  Glonek  na  záver  dodal,  že  stavebná  komisia  sa 
zaoberala žiadosťami od občanov, no chýbali im nejaké bližšie informácie,  preto sa k nim 
vyjadria na budúcom zasadnutí OZ. 

8. Záver

Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

Zapísala: Ing. Silvia Parčišová 
                                                                       
V Štiavniku, dňa  06.11.2023

Podpísané dňa:   

................................
  Ing. Štefan Vároš 
    starosta obce 

Overovatelia zápisnice: 

Dušan Mišejka                                ...................... 
                                                                          
Bc. Jaroslav Kuciak                        ......................
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